
证书编号：ISC-E-2022-1369-R

兹 证 明

颖高环保科技石家庄有限公司

统一社会信用代码：911301043083968730
注册地址：河北省石家庄市桥西区城角街 660号畊香院综合楼西楼一层东侧 109 邮编: 050000
经营地址：河北省石家庄市桥西区城角街 660号畊香院综合楼西楼一层东侧 109 邮编: 050000

管理体系符合

GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015标准要求
认证范围：

化工产品（印刷耗材用润版液、清洗剂）、印刷机械设备配件、环保设
备的销售所涉及场所的相关环境管理活动

首次发证日期：2019年 03月 21日 发证日期：2022年 03月 11日
换 发 日 期 ：2024年 03月 13日 有效期至：2025年 03月 20日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2022-1369-R

This is to certify that

Yinggao environmental technology shijiazhuang co. LTD

The social credit code：911301043083968730

Registered Address: 109 on the east side of the first floor of the West Building of Gengxiangyuan Complex, No.

660, Chengjiao Street, Qiaoxi District, Shijiazhuang City, Hebei Province

Audit Address: 109 on the east side of the first floor of the West Building of Gengxiangyuan Complex, No. 660,

Chengjiao Street, Qiaoxi District, Shijiazhuang City, Hebei Province

Which is in conformity with

GB/T24001-2016 idt ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

The Relevant environmental management activities of the places involved in the Sales of chemical products
(printing fluid, cleaning agent for printing consumables), printing machinery and accessories, environmental
protection equipment

Date of first Issue：2019-03-21 Issue Date：2022-03-11

Change Date：2024-03-13 Expiration Date: 2025-03-20

Environmental Management System Certificate


